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Curaçao

Het moment dat de leden van de commissie de cheque overhandi-
gen aan Bert Isenia van Parke Tropikal. FOTO PARKE TROPIKAL

Cifa: Eigen
Sanctiewet
gewenst
Van een onzer verslaggevers
Willemstad - De Curaçao International Financial
Services Association (Cifa) houdt een warm pleidooi
voor het aannemen van een eigen Sanctiewet. Het alter-
natief is een opgelegde Rijkssanctiewet waarbij Curaçao
verplicht wordt mee te gaan met de sancties waar
Nederland toe verplicht wordt.

Met een eigen Sanctiewet
blijft Curaçao als een Landen en
Gebieden Overzee (LGO)-land
beschouwd worden. Wat daar
gunstig aan is, is dat de EU-
sancties alleen op LGO-landen
van toepassing zijn als hier uit-
drukkelijk in de betreffende
sanctie naar verwezen wordt. 

Als voorbeeld wordt gegeven
de onlangs aangenomen sanctie
tegen Rusland. Deze sanctie be-
vat geen ‘uitdrukkelijke bepaling
voor toepasselijkheid van de ver-
ordening’ op LGO-landen en is
dus niet van toepassing op Cura-
çao. Zouden we onder de Rijks-
sanctiewet komen te vallen, dan
zal Curaçao verplicht zijn Neder-
land te volgen. Om hier dan
onderuit te komen, zo legt Cifa
uit, is er alleen de mogelijkheid
tot inspraak van de Caribische
landen via de Ambassaderaden

Buitenlandse Betrekkingen. ,,De
landen zijn dan in de gelegen-
heid om eventuele geopolitieke
en economische belangen ken-
baar te maken, zodat deze in de
instructie voor de Permanente
Vertegenwoordiging in Brussel
kunnen worden meegenomen”,
aldus Cifa. Dus, zo concludeert
het belangenorgaan van de fi-
nanciële dienstverlening: ,,Voor
Curaçao zou het gunstiger kun-
nen zijn om in de eigen Sanctie-
landsverordening adequate
voorzieningen te treffen voor de
implementatie van EU-sancties
in plaats van via een Rijkssanc-
tiewet.” Want, zo wordt aange-
voerd, nemen we geen eigen wet
aan, dan wordt de Rijkssanctie-
wet straks van kracht. 

Geen politieke discussie Donatie
voor Parke
Tropikal 
Van een onzer verslaggeefsters
Willemstad - Het is inmiddels
een jaar geleden dat de organisa-
ties Seawings nv, SEL Maduro &
Sons en Insel Air zich hebben
verenigd om een jump-in te or-
ganiseren om zo fondsen te ver-
zamelen voor dierentuin Parke
Tropikal. Nu, een jaar later, zeg-
gen de organisaties terug te blik-
ken op een groots evenement
waarmee het doel kon worden
bereikt. ,,We willen gebruikma-
ken van de gelegenheid en ieder-
een bedanken die op de een of
andere manier heeft geholpen
met het tot een succes maken
van deze activiteit en zo fondsen
in te zamelen voor Parke Tropi-
kal”, aldus de organisatie. 

De organisatie laat weten dat
er onjuist is gepubliceerd dat de
drie organisaties dit jaar weer
een jump-in organiseren. ,,De
commissie die zich bezighoudt
met dit evenement wil duidelijk
maken dat dit niet het geval is.
We hebben ervoor gekozen om
dit jaar geen jump-in te organi-
seren maar wel andere evene-
menten met hetzelfde doel.”

Van een onzer verslaggevers
Willemstad - Toeristen die naar
het Caribisch gebied reizen wil-
len op hun plaats van bestem-
ming van de zon, de zee en het
strand genieten. Dat blijkt uit
onderzoeksresultaten, gepresen-
teerd tijdens een onlangs gehou-
den meeting van de Caribbean
Hotel & Tourism Association in
San Juan, Puerto Rico.

Directeur Liza Dindial van de
Curaçao Hospitality and Tou-
rism Association (Chata) was
ook aanwezig. In het onderzoek
dat door TravelZoo werd gehou-
den gaven de ondervraagden

aan dat zon, zee en strand prio-
riteit hebben als ze een bestem-
ming in het Caribisch gebied
uitkiezen. 

,,Curaçao maakt deel uit van
het Caribisch gebied en wij moe-
ten gebruik blijven maken van
onze stranden wanneer wij onze
bestemming verkopen”, aldus
Dindial in een reactie op het
onderzoek. 

Vertegenwoordigers van de
Chata bezochten ook de Market-
place waar Curaçao Airport 
Partners (CAP), de Curaçao Tou-
rist Board (CTB) en de Chata
vergaderden met grote aanbie-

ders van vluchten naar het ei-
land. Daarbij werden de marke-
tingplannen voor 2015/2016 be-
sproken. 

De deelnemers werden geïn-
formeerd over de nieuwe trends,
zoals de renovatie van accom-
modaties, nieuwe restaurants,
en kregen ook feedback over de
aanbiedingen die ze als bestem-
ming hebben. Marketing en pro-
duct director Miles Mercera van
de Chata verklaarde na afloop
dat het belangrijk is om de feed-
back te benutten omdat het toe-
risme nog steeds in ontwikke-
ling is.

Toerist wil zon zee en strand

De discussie rond het al dan niet
vinden van gas en olie in de ter-
ritoriale wateren van Curaçao en
het daartoe opgerichte bedrijf
Kompania di Petroli i Gas Kòr-
sou nv (KPGK), is in de Staten
gisteren vergeleken met een ‘no-
vela’ (een soapserie), waarin
door de jaren heen afleveringen
zijn opgenomen met daarin ver-
schillende acteurs. Met de verge-
lijking wordt uitdrukking gege-
ven aan de mystiek die om dit
onderwerp hangt en de verden-
kingen tussen partijen ten aan-
zien van het hebben van myste-
rieuze eigenbelangen. ,,In een
novela houd je de mensen bezig
en houd je het verhaal spannend
zonder echt aan de realiteit te
voldoen. Het is goed om de no-
vela opzij te leggen en te focus-
sen op de realiteit”, aldus Staten-
lid Omayra Leeflang. Ze ging
dieper in op de statuten van
KPGK die nogal breed zijn en de
mogelijkheid bieden andere be-
drijven op te kopen en te exploi-
teren. ,,Ik begrijp waarom dit be-
drijf snel opgericht moest wor-
den. Als dit kabinet valt, dan

hebben ze iets in handen waar-
mee álles gedaan kan worden,
het overnemen van Refinería di
Kòrsou of van Bullenbaai, álles.
Dat er totaal geen energiebeleid
is, is gunstig want in troebel wa-
ter is het goed vissen. Je richt
een bedrijf op dat álles kan doen,
zonder beleid en geen enkele
autoriteit die controleert”, aldus
de achterdocht van Leeflang die
hiermee mogelijk, tegen haar ei-
gen woord in, een nieuwe afle-
vering componeert voor de nove-
la. Anderen vonden het fijn nog
eens terug te blikken op de nove-
la, onder wie Gerrit Schotte
(MFK), die terugkwam op
ondertekende contracten met
exploitatiebedrijven ten tijde van
de Nederlandse Antillen tien
jaar geleden door de toenmalige
regering van Etienne Ys (PAR).
Volgens hem allemaal bedacht
in donkere achterkamertjes. 

Anderen bleven nuchter: ,,De-
ze vergadering is prematuur.
We moeten eerst de wetgeving
afwachten en dan de wet en het
bedrijf gezamenlijk bediscussië-
ren. Transparantie blijft een ver-
eiste. Het bedrijf heeft voor zo-
ver ik weet geen acties onderno-

men. Waar maken we ons zo
druk om?” aldus Elmer Wilsoe
(PS). 

Partijgenoot Sherwin Leonora
sluit aan op de transparantie.
,,We moeten het vertrouwen van
de bevolking winnen en infor-
matie geven en geen valse ver-
wachtingen scheppen.” Over
vertrouwen gesproken, verschil-
lende Statenleden willen dat
vooral duidelijk gemaakt wordt,
dat mocht er olie of gas gevon-
den worden, het volk hiervan de
vruchten mag en moet plukken.
Ook een breder beleid werd aan
de orde gesteld. Hensley Koei-
man (MAN): ,,Hoe gaan we om
met alternatieve energie en mi-
lieuvervuiling? En als er gas en
olie gevonden worden, houden
we dan rekening met de gevol-
gen hiervan zoals de aardbevin-
gen in Nederland?” 

Anderen wijzen erop dat op
dit moment andere onderwer-
pen belangrijker zijn om te be-
spreken. Humphrey Davelaar
(PNP): ,,Als we het dan toch heb-
ben over energie, waarom blij-
ven de openbaarvervoerskosten
zo hoog als de benzineprijs ge-
daald is? Er is niemand die hier-

op toeziet. En waarom is er nog
steeds geen commissie voor
energie en mijnen opgericht zo-
als overeengekomen in de Sta-
ten in 2011?” 

Vragen 
Meer specifiek met betrek-
king tot KPGK willen Sta-
tenleden weten waarom er
niet direct een permanente
directeur is geworven voor
het bedrijf, waarom aan het
advies van de SBTNO voor-
bij is gegaan waar het gaat
om de benoeming van een
interim-directeur, of er al
een profielschets is voor de
functie van directeur, of er
al een open sollicitatiepro-
cedure is gestart, hoe in-
vesteringen in het bedrijf
terugbetaald worden als er
geen gas of olie gevonden
wordt, of er een landsbe-
sluit is waarin duidelijk
wordt dat de KPGK onder
de premier valt en welke
haast er eigenlijk was gebo-
den bij de oprichting van
het bedrijf en of de wet niet
eerst afgewacht had kun-
nen worden?
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